
Styremøte NFF Region øst 

Zoom 30.11.2023 

Til stede: Stein, Johanne, Peggy. Solrun fra Sentralstyret. 

Forfall: Sana, Marit 

Referent. Stein 

 

Evaluering av fagmøtet 21.11.23 om An�bio�ka beredskap. 

Ca 15 fysisk �l stede. 110 påmeldt digitalt. Drøyt 50 logget seg på, men det er vanskelig å anslå hvor 
mange som sat sammen og fulgte møtet. Innlederne var gode, møtet var interessant. Det var første 
gang vi brukte eget strømmeutstyr, og vi fikk verdifull erfaring.  Noen innspill om vansker med 
pålogging og lyd, men det ser ut som dete ordnet seg eter hvert. Bare fire refusjonskrav for mat. Vi 
vil fra neste gang prøve ut med refusjon for 2 sammen – hvis de arbeider for ulik kjede. 

 

Strømmeutstyr. Utstyret er innkjøpt og tat i bruk, men refera�ørt vedtak om anskaffelse er ikke gjort 
før. Det gjenstår å kjøpe bæreveske, sd-minnekort og HDMI-adapter. Hi�l brukt ca 11 000 kroner. Det 
var enighet om å bifalle anskaffelsen. 

 

Nye fagmøter. Vi bør ha tema, og gjøre noen forberedelser, slik at nyt styre kan komme raskt i gang 
med fagmøter �l høsten. 

Møte om Produkt- og prislister fra Helfo, samt en som er strupeoperert. Sondere om vi skal ha med 
representant fra dominerende utstyrsleverandør. Møtet blir i uke 6. Må skaffe lokale.   

Møte med tolletaten. Veldig posi�v respons fra etaten. Tar sikte på møte i mars måned. 

Genterapites�ng. Johanne tar kontakt med Espen Molden. Andre halvdel av april. 

 

Eventuelt  

Årsmøte i juni. Vi har lyst �l å ha fysisk møte, dvs hybrid-møte. Vi må finne ut hvordan vi ordner dete 
prak�sk. 

Solrun er utpekt av Sentralstyret som fadder �l Region øst. Vedtektene våre kan tolkes som at hun 
dermed er styremedlem i regionen. Vedtektene bør avklares på dete punktet. 


